
 

 

 

 

 

 

HEAT TREAMENT TERMS of SERVICE for TAIWAN 

 
English 

I/We agree that King Yuan Dar Metal Enterprise Company (KYD) assumes no 
responsibility for any damages and/or post-processing flaws incurred to my/our 
post-processed product or products 72 hours after delivery to my/our designated 
destination.  

I/We agree to having only 72 hours to check for and report any damages and/or 
post-processing flaws incurred to my/our post-processed product to King Yuan Dar 
Metal Enterprise Company, and if for any reason such that failure to comply will 
relinquish any and all responsibility towards any and all damages and/or flaws 
incurred to my/our post-processed product from King Yuan Dar Metal Enterprise 
Company. 

By submitting any online form to King Yuan Dar email account via Google Forms, 
Kingyuadar.com website or Microsoft Excel document that is in any relation to any 
product or products that are post-processed by King Yuan Dar Metal Enterprise 
Company, I/we accept the terms and conditions stated above. 

 

 

 

 



 

 

 

 

台灣熱處理服務條款 
 

中文 

我/我們同意，金元達金屬股份有限公司(KYD) 不對我/我們

的一個或多個熱處理後產品在交付到我/我們指定目的地後 
72 小時發生的任何損壞和後處理缺陷承擔任何責任。 

我/我們同意僅在 72 小時內檢查我/我們的後處理產品所產

生的任何損壞和/或後處理缺陷，並向金元達金屬股份有限

公司報告，如果出於任何原因導致未能遵守金元達金屬企業

有限公司，將放棄對我/我們的產品造成的任何和所有損害

的任何和責任。 

通過 Google Forms、Kingyuadar.com 網站或 Microsoft Excel 文
檔向 King Yuan Dar 電子郵件帳戶提交與金元達金屬股份有限

公司後處理的任何產品或產品有關的任何在線表格，我/我
們接受上述條款和條件。 

 

 



 

 

 

 

ขอ้กาํหนดในการใหบ้รกิารบําบดัความรอ้นสําหรบัไตห้วนั 
 

ไทย 

ฉัน/เราตกลงวา่ บรษิทั KYD โลหะองคก์ร 

จะไม่รบัผดิชอบตอ่ความเสยีหายใดๆ 
และ/หรอืขอ้บกพรอ่งหลงัการประมวลผลทีเ่กดิขึน้กบัผลติภณัฑห์ลงัการประมวลผลหรอืผลติ
ภณัฑข์องฉัน/ของเรา 72 ช ัว่โมงหลงัจากจดัสง่ไปยงัปลายทางทีฉั่น/เรากาํหนด 

 

ฉัน/เราตกลงทีจ่ะใชเ้วลาเพยีง 72 ช ัว่โมงในการตรวจสอบและรายงานความเสยีหายใดๆ 
และ/หรอืขอ้บกพรอ่งหลงัการประมวลผลทีเ่กดิขึน้กบัผลติภณัฑห์ลงัการประมวลผลของฉัน/
ของเราตอ่ บรษิทั KYD โลหะองคก์ร 

และหากไม่สามารถปฏบิตัติามไดไ้ม่วา่ดว้ยเหตผุลใด ๆ จะสละความรบัผดิใด ๆ 
และทัง้หมดสาํหรบัความเสยีหายและ / หรอืขอ้บกพรอ่งใด ๆ 
และทัง้หมดทีเ่กดิขึน้กบัผลติภณัฑห์ลงัการประมวลผลของฉัน / ของเราจาก บรษิทั KYD 
โลหะองคก์ร 

 

โดยสง่แบบฟอรม์ออนไลนใ์ดๆ ไปยงับญัชอีเีมล King Yuan Dar ผ่าน Google Forms, 
เว็บไซต ์Kingyuadar.com หรอืเอกสารหรอืผลติภณัฑท์ีเ่กีย่วขอ้งกบั Microsoft Excel 
ตอ่มาดาํเนินการโดย บรษิทั KYD โลหะองคก์ร 
ฉัน/เรายอมรบัขอ้กาํหนดและเงือ่นไขทีร่ะบุไวข้า้งตน้ 

 

 


